
Zápis z jednání ekonomické rady farnosti Velké Karlovice 

konané dne dne 18.1.2016 

 

Přítomni byli o. Rastislav Kršák, František Hlaváč, Alena Janotová, Mirek Martinák, 

Anička Šimčíková, Robert Valchář. 

Předmětem jednání byly níže uvedené záležitosti:  

 O. Rastislav informoval členy rady, že s Obecním úřadem byla uzavřena 

smlouva o pronájmu hřbitova a márnice – zatím na 50 let s možností dalšího 

prodloužení. 

 

 Rada na základě požadavku Obecního úřadu souhlasí s odprodejem části 

farních pozemků na Sihle pro účely vytyčení komunikace a zpřesnění 

geometrického plánu obce. 

 

 Mirek Martinák podal informaci o stavu farních lesů (les na Sihle – 2 ha, 

v lokalitě Noclehy – 5-6 ha, na Razule – 1 ha). Bude potřeba vytvořit nový 

lesní hospodářský plán, za tímto účelem je kontaktován odborný lesní 

hospodář p. Bártek, který v písemné podobě zpracuje jakési osnovy, určující, 

co všechno se v příštích zhruba deseti letech musí udělat. Farní lesy jsou však 

ve stáří asi 140 let, proto bude nutné je co nejdříve obnovit a provést 

prosvětlovací a uvolňovací těžbu. Tuto akci bude během příštích několika málo 

let potřeba připravit a realizovat ve všech farních lesích - vzhledem k jejich 

stáří vzniká potřeba stejného postupu ve všech výše uvedených lokalitách. Při 

přípravě těžby bylo zjištěno, že bude možné v maximální míře využít 

přirozeného omlazení porostu, podrost je kvalitní a tím se minimalizují náklady 

na budoucí zalesňování. Mirek Martinák a František Hlaváč byli pověřeni, aby 

zjistili možnosti ošetření lesů. 

 

 Z diskuse k lesům také vyplynulo doporučení, aby byla kontaktována odborná 

firma, která zajistí zaměření a vytyčení hranic farních lesů, aby se do 

budoucna předešlo případným nedorozuměním ohledně přesnosti hranic  

a rozlohy lesů. Kontakty na tyto firmy zajistí Mirek Martinák a Robert Valchář.  

 

 

 

 


